
Zápisnica 

z 1.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko, konaného  

dňa  16.01.2015 

 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva   

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Zloženie sľubu novozvoleného poslanca Ľuboša Ballaya 

5. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

6. Zastupovanie starostky - poverenie 

7. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva 

8. Schválenie Dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 2/2014 o určení výšky 

    finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy zriadenej na území 

    Obce Ovčiarsko MŠ 

9. Voľba členov komisií zriadených obecným zastupiteľstvom v zmysle § 15 ods. 2 zákona č. 

    369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov  (finančná komisia, komisia 

    kultúry a školstva, komisia športová, komisia výstavby a životného prostredia) 

10. Návrh na investičný zámer „Rekonštrukcia verejného osvetlenia“ 

11. Informácie starostky obce 

12. Interpelácie poslancov 

13. Diskusia  

14. Návrh uznesení  

15. Záver  

 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 
Rokovanie 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko  otvorila p. Darina 

Ninisová, starostka obce. Privítala všetkých prítomných, poslancov OZ a  hlavnú kontrolórku 

obce. Konštatovala, že ustanovujúce zasadnutie OZ je uznášania schopné. Počet prítomných 

poslancov sú 4,  ospravedlnení poslanci 3: Ľuboš Ballay,  Monika Habáňová a Ing. Ľuboš 

Tóth. Rokovanie  zasadnutia OZ viedla starostka obce. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starostka obce p. Darina Ninisová určila za zapisovateľku Máriu Isteníkovú a za 

overovateľov Bc. Jozefa Hasku a Ľuboša Hofericu.  

OZ zobralo na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 

 

3. Voľba  návrhovej komisie 

Starostka obce p. Darina Ninisová navrhla do návrhovej komisie Juraja Čillíka a Ervína 

Schmiegera.  

OZ zvolilo členov návrhovej komisie. 

 

 



4. Zloženie sľubu novozvoleného poslanca Ľuboša Ballaya 

Starostka obce informovala OZ, že novozvolený  poslanec Ľuboš Ballay sa nezúčastnil 

ustanovujúceho  zastupiteľstva (bol ospravedlnený). Predsedníčka miestnej volebnej komisie  

p. Mária Isteníková mu odovzdala Osvedčenie za poslanca  a potom poslanec Ľuboš Ballay 

zložil sľub a potvrdil ho svojím podpisom. 

Predseda mandátovej komisie Juraj Čillík   predniesol správu  mandátovej komisie zo 

16.01.2015 o overení platnosti voľby  poslanca obecného zastupiteľstva a o zlučiteľnosti 

funkcie poslanca zo 16.01.2015. 

OZ konštatovalo, že predsedníčka MVK odovzdala Osvedčenie o zvolení za poslanca  

a novozvolený poslanec zložil sľub za poslanca OZ. 

OZ zobralo na vedomie  správu mandátovej komisie o overení platnosti poslanca  

a o zlučiteľnosti výkonu tejto  funkcie.  

 

5. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

Starostka obce predložila návrh programu zasadnutia, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli 

a tiež na webovej stránke obce v súlade s § 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení. Vyzvala 

poslancov OZ na zmenu alebo doplnenie návrhu programu zasadnutia.   Keďže neboli 

prednesené žiadne doplňujúce alebo pozmeňujúce návrhy k programu rokovania zo strany 

poslancov, starostka obce dala hlasovať o schválení programu zasadnutia OZ.  

OZ schválilo program  zasadnutia OZ. 

 

6. Zastupovanie starostky - poverenie 

Starostka obce poverila poslanca Ľuboša Ballaya za zástupcu starostu na celé funkčné 

obdobie v zmysle § 13 ods. 1 v rozsahu, ktorý mu následne určí v písomnom poverení. 

OZ zobralo na vedomie poverenie starostky obce , ktorým poveruje poslanca  Ľuboša  Ballaya 

zastupovaním starostky obce. 

 

7. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva 

P. Darina Ninisová, starostka obce vykonala kontrolu uznesení  č. 55 – 71/2014 prijatých 

na ustanovujúcom  zasadnutí OZ zo dňa 10.12.2014: 

Uznesenie č. 64/2014 

OZ poverilo zvolených predsedov komisií navrhnúť členov komisií z radov poslancov 

a občanov obce a vypracovať návrh činnosti komisií. Na ustanovujúcom zasadnutí boli 

zvolení predsedovia komisií  a v bode 7. zasadnutia OZ budú volení členovia týchto komisií. 

Činnosti komisií sú vyhradené v Štatúte Obce Ovčiarsko. 

OZ zobralo na vedomie  kontrolu uznesení č. 44-71 z ustanovujúceho zasadnutia OZ 

konaného dňa 10.12.2014. 

 

Poslanec Ing. Ľuboš Tóth prišiel na zasadnutie OZ o 18.00 hodine. 

 

8. Schválenie Dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 2/2014 o určení výšky 

    finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy zriadenej na  

    území  Obce Ovčiarsko MŠ 

Starostka obce  vysvetlila, že od 01.01.2010 prijatie VZN bolo definované v zákone č. 

596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve. Obec Ovčiarsko má 

schválené VZN č. 2/2014, ktorého obsah ostáva zachovaný a mení sa len výška dotácie pre 

MŠ v obci, preto bol vypracovaný a zverejnený Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 2/2014. 

Dodatok  k tomuto VZN  musí byť prijatý v termíne do 31.01.2015. Návrh dodatku bol 

zverejnený v zmysle zákona o obecnom zriadení a to dňa 31.12.2014 po dobu 15 dní pred 



rokovaním OZ o návrhu dodatku. Nebola uplatnená žiadna pripomienka k návrhu dodatku 

nariadenia. 

OZ schválilo Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 2/2014 o určení výšky 

finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy zriadenej na   území  

Obce Ovčiarsko. 

 

9. Voľba členov komisií zriadených obecným zastupiteľstvom v zmysle § 15 ods. 2     

    zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov  (finančná  

    komisia, komisia kultúry a školstva, komisia športová, komisia výstavby a životného  

    prostredia) 

Starostka obce vyzvala predsedov komisií, ktorí boli zvolení na ustanovujúcom zasadnutí OZ, 

aby navrhli členov do jednotlivých komisií. Predseda finančnej komisie navrhol za členov 

Ing. Danielu Hofericovú a Ing. Evu Puchalovú. Predsedníčka kultúrno-školskej komisie  

navrhla za členov Ľuboša Hofericu a Bc. Zuzanu Turčekovú. Predseda športovej komisie 

navrhol za členov  Ľuboša Ballaya, Adriána Sládeka a Rastislava Vršanského. Predseda 

komisie životného prostredia a výstavby navrhol za členov Ľuboša Ballaya, Juraja Čillíka 

a Bc. Jozefa Hasku. Starostka obce navrhla za členov komisie na prešetrenie sťažností Bc. 

Jozefa Hasku,  Ervína Schmiegera,  náhradník Monika Habáňová.  

OZ zvolilo navrhnutých členov  za členov komisií pri OZ. 

 

10. Návrh na investičný zámer „Rekonštrukcia verejného osvetlenia“ 

Starostka obce oboznámila poslancov OZ o návrhu ponuky investičného zámeru 

„Rekonštrukcia verejného osvetlenia“ formou zmluvy o poskytovaní služby na dobu 15 

rokov. Vlastníkom sústavy verejného osvetlenia by bol poskytovateľ služby. 

Poslanci OZ diskutovali k prednesenému návrhu: 

Ervín Schmieger – nesúhlasil s návrhom, navrhol postupne dopĺňať a vymieňať zastaralé 

svietidlá za nové, modernejšie.  Ľuboš Hoferica – navrhol rozšíriť verejné osvetlenie na 

novovzniknuté ulice. Ing. Ľuboš Tóth  - vykonať prieskum trhu, vyžiadať ďalšie ponuky na 

rekonštrukciu  (na 1 ulicu, na celú obec) a potom ich vyhodnotiť, taktiež nesúhlasil s návrhom 

ponuky, ktorú tlmočila pani  starostka.  

OZ zobralo na vedomie návrh ponuky investičného zámeru  „Rekonštrukcia verejného 

osvetlenia v Obci Ovčiarsko“ a odporučilo vypracovať  ďalšie ponuky na doplnenie 

a rekonštrukciu verejného osvetlenia v obci. 

 

11. Informácie starostky obce 

Aktuálne informácie p. Dariny Ninisovej, starostky obce: 

 Poľovnícke združenie HUBERTUS v Žiline zaslalo na vedomie Zmluvu o užívaní 

poľovného revíru Hubertus. 

 Mesto Žilina dalo výpoveď  21 obciam, ktoré mali zriadený Spoločný stavebný úrad so 

sídlom na Mestskom úrade v Žiline. Výpoveď je k dátumu 01.04.2015.  Z toho dôvodu 

prebehli už 4 rokovania starostov, aby vyriešili tento problém a návrh zmluvy na zriadenie 

Spoločného stavebného úradu musí byť schválený OZ. Podľa § 20a ods. 3 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 Dňa 10.01.2015 sa konala členská schôdza DHZ Ovčiarsko, na ktorom sa zúčastnila aj 

starostka obce a apelovala aj na poslancov,  aby podporili činnosť DHZ, pretože v roku 

2014 nevyvíjala žiadnu činnosť a aj členskej schôdze sa zúčastnilo minimum členskej 

základne. Starostka obce a výbor DHZ sa dohodli na opätovnom zvolaní členskej schôdze 

na 31.01.2014 o 18.00. Starostka prisľúbila, že osloví osobne členov DHZ.  

 Obecný ples sa bude konať 24.01.2015, o vstupenky bol veľký záujem, sú už vypredané. 

Starostka obce požiadala poslancov o pomoc pri organizovaní tejto akcie. 



 Fašiangy sa budú konať 14.02.2015, obec poskytne 120,- € na požičanie kostýmov.  

 

12. Interpelácie poslancov 

Starostka obce p. Darina Ninisová vyzvala poslancov OZ, aby predložili interpelácie. 

Poslanec Ervín Schmieger 

-     informoval sa o doprave detí školským autobusom o 7.00 h  ráno, deti z Ovčiarska  

      vystupujú  na zástavke  pri kostole a idú pešo do školy, čo je nebezpečné z dôvodu  

      bezpečnosti detí. Navrhoval, aby autobus  zastavoval na zástavke pri ZŠ.   

      Starostka obce prisľúbila, že bude rokovať o tomto probléme s SAD Žilina. 

Poslanec Juraj Čillík 

- Vo svojom príspevku sa informoval o činnosti  Materskej školy v Ovčiarsku, prečo 

predškolákov dávajú spať, prečo sa im  nevenujú v tom čase v príprave na školskú 

dochádzku. Podľa informácií zo základnej školy sú naše deti najslabšie pripravené zo 4 

obcí, ktoré navštevujú ZŠ Hôrky.  

Starostka obce v zmysle poslaneckého príspevku bude rokovať s riaditeľkou MŠ 

Ovčiarsko. 

Poslanec Bc. Jozef Hasko 

-     vo svojom príspevku sa informoval o chýbajúcich dverách na kaplnke, ktorá prešla     

      rekonštrukciou interiéru ešte v septembri minulého roka a dvere na kaplnke chýbajú už asi  

      3 mesiace. 

      Starostka obce odpovedala poslancovi, že dvere  z kaplnky boli odovzdané na obnovu p.   

      Kurekovi.  P. Kurek vyrobí na kaplnku nové dvere.  

 

19. Diskusia 

Starostka obce p. Darina Ninisová otvorila diskusiu: 

Ing. Peter Fábry 

- Vo svojom vystúpení požiadal  starostku a OZ  o nainštalovanie informačnej tabule alebo 

o odosielanie sms-iek, v prípade, že sa bude jednať o dôležitý oznam, ako napr. odstávka 

elektrickej energie a v tej súvislosti žiadal o predĺženie obecného rozhlasu do časti Lány. 

- Ďalej sa informoval o zimnej údržbe cesty na Lánoch. 

- Starostka obce vysvetlila, že oznam bol viackrát vyhlasovaný v obecnom rozhlase, bol 

vyvesený na úradnej tabuli a na www. stránke obce. Navrhla, aby p. Fábry spísal e-

mailové adresy občanov časti Lány a poslal na obecný úrad, aby pracovníčka  mohla 

zasielať oznamy obecného úradu. 

Starostka obce vysvetlila, že cesta v časti Lány je súkromná  a na súkromných cestách 

v rámci celej obce sa zimná údržba nevykonáva. 

 

20. Návrh uznesení 

 

20. Záver 
            Starostka obce poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

            Zasadnutie OZ bolo ukončené o 21.00 h. 

 

V Ovčiarsku, 16.01.2015 

Zapísala: Mária Isteníková 

                   Darina Ninisová                                                                                 

                                                                                            starostka obce 

Overovatelia:   Bc. Jozef Hasko                ...................................... 

             

                         Ľuboš Hoferica                 ......................................             


